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Další 2 roky „nebezpečné období“ pro možný konflikt
mezi USA a Čínou, tvrdí bývalý poradce pro národní
bezpečnost
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adviser-claims-1107922172.html
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Bývalý poradce pro národní bezpečnost HR McMaster trval na tom,

že příští dva roky budou „nebezpečným obdobím“, ve kterém by

potenciálně mohl propuknout americko-čínský konflikt o Tchaj-wan,

řekl úředník zákonodárcům během slyšení ve Sněmovně

reprezentantů v úterý v Číně.

Jestřábí generálporučík armády ve výslužbě ve svých poznámkách k

zákonodárcům uvedl americké a tchajwanské volby plánované na rok

2024 jako některé z důvodů, proč se zjevně domnívá, že „to, co

[čínský prezident] Si Ťin-pching vidí, je prchavé okno příležitosti...

pohnout se, zatímco on vnímá slabost. ve Spojených státech."

„Pokud uvažujeme o odstrašování jako o schopnostech, naše

schopnosti nejsou tam, kde by měly být, a kapacita a jejich vnímání –

což si nemyslím, že je správné – ale vnímání naší vůle

[komunistickou] stranou, myslím, z toho dělá nebezpečné. období,“

uvedl.

McMaster podrobně popisuje, jak byla čínská armáda schopna

úspěšně vyvinout protilátky na mnohem nákladnější americký

vojenský hardware, „co se stalo, je, že nás zkoumala Lidová

osvobozenecká armáda“.
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Ale spíše než napodobování toho, co nazýval „naše skvělé

schopnosti“, generál ve výslužbě vysvětlil, že „vyvinuli protiopatření“.

„Potřebujeme nyní – a už nějakou dobu jsme je potřebovali –

investice do protiopatření k těmto protiopatřením, ale nedokázali

jsme to vytáhnout,“ trval na svém.

McMaster tvrdil, že pro pochopení současné geopolitické dynamiky

„stojí za to vrátit se a přečíst si společné prohlášení Si Ťin-pchinga a

[ruského prezidenta] Vladimira Putina v předvečer olympijských her

v Pekingu.

"Poselství," podle slavného generála tvrdé linie, bylo:

"ahoj, Spojené státy, Západ, svobodný svět, skončil jsi. Je

čas pro novou éru mezinárodních vztahů. A my jsme teď

velení." '“

před 20 hodinami

McMaster obrátil kritiku, kterou na USA často směřovali jejich

rivalové, a prohlásil, že Čína nejen že sleduje militaristickou cestu,

ale dělá to proto, aby odvrátila pozornost domácího publika od jejich

ekonomických problémů.

"Jaký lepší způsob, jak odvrátit zklamání čínského lidu, než

prostřednictvím žingoistického nacionalistického

sentimentu zaměřeného převážně na Tchaj-wan?" zeptal se

bez zjevného smyslu pro ironii.
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V jednu chvíli bylo slyšení přerušeno několika mírovými aktivisty z

protiválečné skupiny Code Pink, kteří nesli nápisy a trička s

prohlášením „Čína není náš nepřítel“ a volající po „penězích pro

chudé, ne po válce“.

Nejméně jednoho z aktivistů zatkla policie. Zakladatelka Code Pink

Medea Benjamin následně poznamenala , že je „ironické“, že „poté,

co Code Pink protestovala na [kongresovém slyšení o Číně], se

svědek chlubil, že na rozdíl od Číny mají lidé [v USA] právo na

svobodu projevu.

Zveřejnila fotografii uvězněného demonstranta, jak chřadne v

policejním vozidle, a pokračovala: „Zde je to, co se stalo, když

@oliviadinucci uplatnila své právo na svobodu projevu a vyzvala k

míru s Čínou.“

How ironic. After CODEPINK protested at congressional hearing on China, the witness
bragged that unlike in China, people in US have the right to free speech. Here's what
happened when @oliviadinucci exercised her right to free speech and called for peace with
China. pic.twitter.com/L1QCZixcwK

— Medea Benjamin (@medeabenjamin) March 1, 2023

McMaster poté — aniž by poskytl důkaz — navrhl, že přerušení

mohlo být ve skutečnosti dílem čínských propagandistů.

"Myslím, že tyto erupce skutečně naznačují účinek, jaký

mělo oddělení United Front Work Department," řekl.

"A možná o tom můžeme mluvit více v průběhu slyšení. Myslím, že

do určité míry posílili to, co byste mohli nazvat trochu kurikulum

sebenenávist, které se na akademické půdě uchytilo po mnoho let."

"Myslím, že posilují myšlenku, že Amerika je problém světa a pouze

pokud se Amerika odpoutá nebo v tomto případě bude pasivnější,

věci se zlepší," prohlásil.

UK Government Considered Exterminating All Cats at Outbreak of
COVID-19 Pandemic

13 minutes ago
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The World Health Organization declared the COVID-19 outbreak a

pandemic on 11 March 2020. More than 680Mln people have been

infected with the coronavirus worldwide, with more than 6.8Mln

deaths, according to the WHO.

The UK government thought of exterminating all domestic cats at the

start of the coronavirus pandemic, former deputy Health Minster

James Bethell revealed.

“There was a moment we were very unclear about whether domestic

pets could transmit the disease. In fact, there was an idea at one

moment that we might have to ask the public to exterminate all the

cats in Britain,” he said.

Eventually, after the first infected animal was discovered in 2020,

the British government limited itself to recommending that cats from

infected houses be kept indoors and asked residents not to kiss their
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pets.

Lord Bethell was Matt Hancock’s deputy in the Department of

Health and Social from 2020 to 2021.

In 2020, Denmark announced it would cull all the minks in the

country — up to 17 million — because a COVID-19 strain was

detected in some species. Later, the Danish parliament agreed to pay

mink breeders, affected by the destruction of their livestock because

of the risk of COVID-19, compensation totaling DKK 18.8Bln

($2.7Bln).
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